
 
 

 

Z I E N S W I J Z E 
 
naar aanleiding van de rubriek “overleg college” van het aanmeldformulier  
11 januari 2019 
 
aan   : Annelies van der Kolk 
 
van : GemeenteBelangen Twenterand [GBT] – Marcus Elzinga 
 
datum : 10 december 2018 
 
onderwerp : 2.a Verzoek deelname P10 (samenwerking grote plattelandsgemeenten) 
 
 
Vragen / Zienswijze: 

U vraagt ons met betrekking punt 2 ‘Overleg college’ op het aanmeldformulier een eventuele 
zienswijze voor 14 december 2018 in te dienen bij de griffie. Onze fractie wil hier gebruik van maken 
en heeft vooral vragen over de raadsbrief. En deze zijn: 

1. In hoeverre wordt de P10 als serieus gesprekspartner gezien bij de VNG, het bestuur / de 
politiek in de provincies en in Den Haag? 
 

2. Er is een website van de P10, er zijn video’s gemaakt en ander pr- en 
communicatiemateriaal en inmiddels blijkt het eigenlijk de P17. Hoe wordt dit bekostigd? 
 

3. Wanneer (criteria) ben je een plattelandsgemeente, in de ogen van P10? 
 

4. Uit een video blijkt dat het platteland gebruikt kan worden voor oplossingen voor bijvoorbeeld 
zonnevelden, windmolens en waterbergingsgebieden. “Ruimte die er in de stad niet is. Zo 
helpt het platteland de stad.”  
Wij vinden dit een eenzijdige benadering, want andersom -  wat de stad voor het platteland 
kan doen of oplossen - wordt niets over vermeld. Dit rechtvaardigt de vraag: Voor wie is nu 
de P10 eigenlijk? En moet het platteland zonder enige tegenprestatie de 
‘klimaatproblematiek’ van de stad op zich nemen? En wie gaat dat dan gaan bekostigen? 
 

5. U schrijft in zowel de raadsbrief als de conceptbrief aan het Algemeen bestuur P10 dat  
“… u zich realiseert dat dit betekent dat zowel bestuurlijk als ambtelijk hiervoor capaciteit 
moet worden ingezet.” Betekent deze extra inzet een extra verzwaring van de Begroting 
2019 en daarna? 

 
GBT is met deze zienswijze op zoek naar het nut en de inhoud van de P10. We willen voorkomen 
dat we tijd en energie gaan steken, dat waarschijnlijk leidt tot een verzwaring van de gemeentelijke 
lasten (afhankelijk van antwoord op  vraag 5), in een holle frase. 
 
Deze zienswijze betekent overigens niet dat wij op voorhand tegen deelname aan de P10 zijn, maar 
het ontbeert ons nu aan voldoende informatie en kunnen de consequenties nog te weinig overzien. 
De website van de P10 brengt ons op bovenstaande niet echt verder. 
 
De beantwoording van de vragen per e-mail retour zenden aan:  
aan:  griffie@twenterand.nl  
c.c:   Suzanne Rosink 
 
 
Antwoord / Reactie: 

mailto:griffie@twenterand.nl

